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استراماچونى:
مرتكب اشتباهات زيادى شده ام

ــين تيم فوتبال استقلال مى گويد  سرمربى پيش
ــا ميليون ها هوادار  ــى ب ــگاه هاى تاريخ از كار در باش

رضايت داشته است.
ــتراماچونى كه نيمه اول فصل جارى  آندره آ اس
ــت اما  ــتقلال را برعهده داش ــت تيم فوتبال اس هداي
ــم حقوقش،  ــل پرداخت هاى نامنظ ــه به دلي در ادام
ــگاه ايرانى  قراردادش را به صورت يكطرفه با اين باش
ــه ايتاليايى «گاتزتا  ــخ كرد، در گفت وگو با روزنام فس
ــرايط كنونى كه در نتيجه شيوع  رجيوناله»، درباره ش
ــود آمده، گفت: قطعاً اين دوران  ويروس كرونا به وج
دشوارى براى همه است، اما بايد صبور بود و به خاطر 
ــانى كه جان خود را در راه مبارزه با اين ويروس  كس
ــت. بياييد با  ــت دادند، به قوانين احترام گذاش از دس
ــناختى، من  ــازيم. از نظر روانش هم آينده اى بهتر بس
ــه شاد و مثبت انديش و در تماس  وظيفه دارم هميش
ــم تا شرايط را بيشتر از اين براى آنها  با فرزندانم باش

سخت نكنم.
وى همچنين در خصوص سرمربيگرى در خارج 
از ايتاليا اظهار داشت: دانش خوب از زبان انگليسى و 
تجربه حضور در جام هاى اروپايى ديدى بين المللى به 
من داده كه بسيار به آن افتخار مى كنم. كار در ايتاليا 
ــه اولويت من خواهد بود، اما اينكه باشگاه هاى  هميش
ــه دنبال  ــدت ب ــا هوادار به ش ــا ميليون ه ــى ب تاريخ
استخدامم بوده اند، فاكتورى ارزشمند و رضايت بخش 

به منظور كار در اين باشگاه ها بوده است.
ــتقلال در بخش ديگرى  ــين اس ــرمربى پيش س
ــن در دوران  ــرد: م ــان ك ــش خاطرنش از صحبت هاي
ــده ام، اما  ــتباهات زيادى ش ــب اش ــه اى ام مرتك حرف
احتمالاً دوباره چنين اشتباهاتى خواهم داشت چون 
ــود تا قويتر و بهتر شوم. من  ــتباه باعث مى ش هر اش
ــم و مهم اين  ــت نمى دان ــرفت لحظه اى را درس پيش
ــته  ــرمربى، هويت خود را داش ــت كه به عنوان س اس
ــته ام  ــيد. از تمامى افرادى كه با آنها ملاقات داش باش
ــى  ــه ام و بايد بگويم هر كس ــى آموخت ــم چيزهاي ه
ــما بايد بدانيد كه  چيزهايى براى يادگيرى دارد و ش
ــتراماچونى  ــته هاى آنها نگاه كنيد. اس چطور به داش
ــا 2013 هدايت اينتر را  ــال هاى 2012 ت كه بين س
ــرمربيگرى اش با  ــن تجربه س ــت و اولي برعهده داش
ــخ  ــهر ميلان بود، در پاس ــى از دو تيم محبوب ش يك
ــى كه به عنوان  ــش كه «بهترين احساس به اين پرس
سرمربى تجربه كرده ايد، چه بوده است؟»، يادآور شد: 
ــات مختلفى را تجربه كرده ام، اما به طور  من احساس
حتم هيچ حسى به اندازه اولين حضورم روى نيمكت 
ــن 36 سالگى به  ــگاه سن سيرو در س اينتر در ورزش
ــرمربى جوان نبوده است. هدايت يكى  عنوان يك س
ــگاه هاى جهان به مدت دو فصل  ــهورترين باش از مش
ــن تيم در  ــرمربيگرى اي ــتن روى نيمكت س و نشس
ــت.   ــارى بزرگ براى من اس ــدود 60 بازى، افتخ ح
ــين تيم هاى اودينزه، پاناتينايكوس و  ــرمربى پيش س
اسپارتا پراگ در پايان در خصوص استعدادهاى نابى 
ــته، گفت: از  ــان را برعهده داش كه تاكنون هدايت ش
ــان بوده ام،  ــتعدادهايى كه تاكنون سرمربى ش بين اس
ــچ، آلان و برونو فرنانس  ــد بگويم كوتينيو، كواچي باي

فوق العاده بااستعداد بودند.

چهره
ا ا ا

مدير تيم فوتبال پرسپوليس اظهارات عجيبى از 
ــوس كى روش در تيم ملى  ــكارى اش با كارل دوران هم
ــازى  ــين پيروانى درباره خصوصى س ــوان كرد. افش عن
باشگاه هاى استقلال و پرسپوليس گفت: چند روز قبل 
ــه حرف مى زدم و  ــوان نماينده تيم در اين زمين به عن
ــد يك چيزى را وارد بورس  گفتم كه وقتى مى خواهي
ــكل مالى مواجه باشد، اما  كنيد، نبايد زيان ده و با مش
متاسفانه هر دو باشگاه بزرگ ما بدهى هاى كلان دارند.

ــد: قرار است ورزشگاه هاى درفشى فر  پيروانى يادآور ش
ــپوليس و استقلال  ــگاه هاى پرس و مرغوبكار به نام باش
ــوند و  ــتگى خارج ش ــند بخورد تا از حالت ورشكس س
ــته باشند. ــكلات زيادى براى واگذارى نداش ديگر مش
ــت كه وقتى  ــؤال اصلى بنده اين اس او تصريح كرد: س
ــتقلال و پرسپوليس وارد بورس مى شوند، مكانيسم  اس
ــد بود؟ نبايد به  ــكل خواه قيمت گذارى آنها به چه ش
اين دو باشگاه به عنوان بنگاه اقتصادى نگاه شود و نياز 
ــت تا بعد از واگذارى سهام آنها، مديريت خوبى در  اس

باشگاه ها باشد.
ــا تأكيد بر اينكه  ــپوليس ب مدير تيم فوتبال پرس
ــت،  ــركت معمولى و كارخانه نيس ــگاه يك ش اين باش
ــب و خوب روند  ــوان كرد: بايد با برنامه ريزى مناس عن
ــود و نياز است بحث كلان  ــگاه انجام ش واگذارى باش
ــخصه، آرزو دارم  ــن موضوع تاثير بگذارد. به ش روى اي
اين اتفاق بيفتد و مثل خيلى از باشگاه هاى بزرگ دنيا 
ــويم. پرسپوليس طرفداران 40  در اين زمينه موفق ش
ميليونى دارد و اميدوار هستم روزهاى خوبى براى اين 

تيم رقم بخورد. وقتى حال پرسپوليس خوب باشد، در 
نتيجه شور و شعف در جامعه به وجود مى آيد.

ــى روش را اينگونه  ــاره كارلوس ك ــرش درب او نظ
ــه به فوتبال  ــى كاربلد بود ك ــرد: او يك مرب عنوان ك
ــال ما اعتبار  ــك مقطعى به فوتب ــا كمك كرد. در ي م
ــد. مدير  ــه فوتبال ما نيز موجب اعتبار او ش داد و البت
ــپوليس با اشاره به تصويرش در كنار  تيم فوتبال پرس
ــاى كى روش با  ــك مقطعى آق ــى روش ابراز كرد: ي ك
ــپوليس (برانكو) مشكلى پيدا كرد  سرمربى وقت پرس
ــاهد  كه در آن زمان من مدير تيم ملى بودم. نكونام ش
عينى است كه در آن زمان، كى روش با صراحت از من 

ــاهد  ــت كه عليه برانكو صحبت كنم. خدا را ش خواس
ــت مى گويم. مدت  ــان عزيزانم راس ــرم و به ج مى گي
ــان به من گفت  ــراه كى روش بودم، آن زم ــادى هم زي
تو مورد اعتماد من هستى و عليه برانكو مصاحبه كن، 
ــى بزنم چون  ــم عليه برانكو حرف ــا من زير بار نرفت ام
ــپوليس را هم زده بودم، اما  اگر برانكو را مى زدم، پرس

پرسپوليس اولويت اصلى من است.
ــان مصاحبه  ــر آن زم ــد: اگ ــادآور ش ــى ي پيروان
ــام جهانى  ــدم، به ج ــم ملى مى مان ــردم، در تي مى ك
ــاداش بردها و صعود را مى گرفتم و حقوقم  مى رفتم، پ
ــاد و حتى يك  ــردم، اما آن اتفاق افت ــت مى ك را درياف

ــن ندادند. محروميت هاى  ــنت پاداش و حقوق به م س
زيادى را به دليل مصاحبه نكردن عليه برانكو پذيرفتم 
ــپوليس بود. او تصريح كرد: به  ــرمربى پرس چون او س
خاطر يك مشكلى با كى روش بهم زديم و جدا شديم، 
ــاعت  ــا از نظر چيدن تركيب و انتخاب بازيكن، تا س ام
ــق كار بود. او  ــات كار مى كرد و عاش ــح در طبق 4 صب
ــيد و پولى هم كه  واقعا براى فوتبال ايران زحمت كش
گرفته نوش جان اش ولى من اگر اختلافى پيدا كردم، 
ــود، وگرنه هيچ  ــدادن آن مصاحبه ب ــه خاطر انجام ن ب

مشكلى ديگرى با او نداشتم.
ــاره به زمان  ــپوليس با اش مدير تيم فوتبال پرس
ــرد: زمانى كه  ــم عنوان ك ــو به اين تي ــتن برانك پيوس
ــپوليس بود، در  ــلاح مديرعامل وقت پرس ــاى نژادف آق
ــم حضور  يك مقطع كه ايام 22 بهمن و در يك مراس
ــتيم، از من پرسيد از بين برانكو، دنيزلى و افشين  داش
ــى كدام يك را بياوريم. امير خادم هم معاون وزير  قطب
ــو را بياوريد.  ــن گفتم برانك ــاهد ما بود كه م ــت ش وق
ــام جهانى رفته، بچه ها  ــم برانكو با تيم ملى به ج گفت
ــد و مى تواند به تيم ملى كمك كند.  ــت دارن او را دوس
ــو نتيجه نمى گرفت  ــايد برانك پيروانى تصريح كرد: ش
ــال گزينه خوب  ــوب و خوب تر، دنب ــا من از بين خ ام
ــت دارند و افشين  بودم. گفتم هواداران دنيزلى را دوس
ــانده، اما برانكو  ــپوليس را به قهرمانى رس قطبى پرس
فوق العاده خوب و باشخصيت بود. از او به عنوان هوادار 
ــام براى تيم ــتم كه چند ج ــپوليس ممنون هس پرس

 به دست آورد.

تعطيلى ليگ برتر آخرين گزينه است
احتمال برگزارى 
در شهرهاى سفيد

ــازمان ليگ  ــت كميته مسابقات س سرپرس
ــابقات آخرين  ــت: تعطيلى مس ــر فوتبال گف برت

گزينه اى است كه به آن فكر مى كنيم.
 سهيل مهدى در مورد آخرين وضع تصميم 
ــورد ادامه يا لغو برگزارى نوزدهمين  گيرى در م
ــال گفت: به  ــر فوتب ــگ برت ــاى لي دوره رقابت ه
ــرايط موجود در  ــورت پلكانى و با توجه به ش ص

اين مورد تصميم گيرى خواهيم كرد.
ــخ به اين پرسش كه آيا تعطيلى  وى در پاس
مسابقات در دستور كار قرار خواهد گرفت، گفت: 
اين آخرين گزينه اى است كه به آن فكر مى كنيم. 
ابتدا تلاش مى كنيم فضا براى برگزارى مسابقات 
ــد احتمال اينكه مسابقات را  فراهم شود. اگر نش

در شهرهاى سفيد برگزار كنيم وجود دارد.
ــازمان ادامه  ــت كميته مسابقات س سرپرس
ــرايط هم فراهم نشد اين احتمال  داد: اگر اين ش
هم وجود دارد كه مسابقات را نگه داريم در زمان 
مناسب برگزار كنيم كه حتى ممكن است ابتداى 

فصل بعد هم باشد!

دريچه
گ آخ گ ل ل ط

پيروانى اين بار سرمربى اسبق تيم ملى:

كى روش از من خواست عليه برانكو صحبت كنم
خبر

راز بزرگى كه مجيد جلالى فاش نكرد

چه كسانى مى خواستند استقلال قهرمان نشود؟
ــت و گوهايى كه در  ــابقات  در لابه لاى گف ــاى تعطيلى مس در روزه
ــانه اى انجام شده و مى شود پرونده هاى قديمى حل  فضاهاى مختلف رس

نشده اى از بايگانى اذهان بيرون مى آيند.
ــد بحث آن لااقل در  ــى از پرونده هايى كه دوباره به نظر مى رس  يك
ــود ماجراى بازى سرنوشت ساز فولاد وذوب آهن   روزهاى بى خبرى باز ش
ــابقه اى كه چند روز قبل برخى به  ــت. مس ــتم اس در هفته آخر  ليگ هش
ــيه هاى پيرامون آن پرداختند  ــالگرد آن بازهم به حاش بهانه يازدهمين س
ــرمربى آن زمان فولاد كه سه شنبه گذشته  اما حرف هاى مجيد جلالى س
ــد ابعاد  ــى زده ش ــتاگرامى با بهنام مددى خبرنگار ورزش در يك لايو اينس

متفاوتى از اين پرونده را بار ديگر روشن كرد.
ــا در 6 هفته پايانى  ــتم مدعى قهرمانى بود ام ــتقلال در ليگ هش اس
ــد. آنها تا قبل از بازى آخر  ــوار ش ــرايط براى اميرقلعه نويى يارانش دش ش
ــهد، در 5 مسابقه فقط ملوان را در تهران با نتيجه 3 بر صفر  برابر پيام مش
بردند و در چهار بازى برابر پيكان، ذوب آهن، فولاد، سايپا مساوى كردند. 
ــتند از حريف  ــابقه آنها بازى با ذوب آهن بود كه نتوانس كليدى ترين مس

مستقيم شان بگذرند.
ــرايط براى ذوب آهن كه منصور ابراهيم زاده هدايتش به عهده  اما ش
داشت كاملا متفاوت بود. آنها تا قبل از بازى آخرشان برابر فولاد در اهواز، 
ــاوى كردند و در شش مسابقه  ــتقلال مس ــابقه فقط برابر اس در هفت مس
ــتقلال اهواز، پيام خراسان، برق شيراز و ملوان  ديگر راه آهن، مقاومـت، اس

برنده شدند.
همه چيز به بازى آخر كشيده شد. استقلال بايد در مشهد به مصاف 
پيام مى رفت و ذوب آهن هم در اهواز مهمان فولاد بود. با وجود آنكه اين 
ــابقات به خاطر برخى اتفاقات پرحرف و حديث از منظر تبانى  دوره از مس

بود اما اين مسابقه بيش از همه از اين نظر مورد توجه قرار گرفت.
*ابعاد تازه يك ماجرا

ــان تيم فولاد  ــل گل گهر و آن زم ــرمربى اين فص ــد جلالى س مجي
ــتان  درباره اين بازى گفت:«اين بازى روز پنجشبه برگزار مى شد و  خوزس

از روز سه شنبه داستان هايى براى من پيش آمد.»
ــاعت  ــدم و س او افزود:«صبح روز بازى در هتل من از فولاد بركنار ش
ــينم. بچه ها را جمع  دوازده فهميدم كه در اين بازى روى نيمكت مى نش
ــال را همه بازى ــرف زدم. گفتم فوتب ــان ح ــت دقيقه برايش كردم و بيس

ــايد براى رسيدن به آن 25-30 سال  ــت كه ش  مى كنند اما مقاطعى هس
بايد صبر كرد و نبايد اين فرصت را از دست بدهيد.»

ــى بازى نكرديم. من به بچه ها گفتم  او همچنين گفت:«ما براى كس
ــخصيت و منش خودتان را نشان بدهيد طلايى ترين فرصت  براى اينكه ش
ــت. بعد از بازى هم من بركنار شدم. نمى خواهم بگويم  ــده اس نصيبتان ش
ــته اما متاسفانه داستان هاى  ــال گذش واقعا ماجرا چه بوده چون يازده س

زيادى بود.»
ــتم در ادامه و در پاسخ به اين شائبه كه  ــرمربى فولاد در ليگ هش س
ــاى كارخانه هاى ذوب آهن و فولاد با هم توافق كرده  ــد روس گفته مى ش
اند كه فولاد در اين بازى نتيجه نگيرد در عوض فولاد در بازى نيمه نهايى 
ــت شدن ذوب آهن كمك كند، گفت: «ما پنجشنبه در اهواز در  به فيناليس
ــنبه هفته بعد در اصفهان بايد نيمه نهايى را با  ــتيم و دوش ليگ بازى داش
ذوب آهن بازى مى كرديم و اگر پيروز مى شديم به فينال مى رفتيم. من 
ــه به عنوان يك  نمى خواهم قضيه را باز كنم. اين موضوع براى من هميش
ــت كه در آن مقطع خيلى  ــك راز مى ماند اما واقعيت اين اس درد دل و ي

اذيت شدم و آسيب ديدم.»

*بازى آخر
ــهد يك بازى سخت و درگيرانه  ــتقلال و پيام در مش در حالى كه اس
ــدند آن هم در  از كار در آمد ياران قلعه نويى با تك گل جانواريو پيروز ش
ــپيتيم آرفى و مرتضى برگى زر  ــتقلال و اش ــابقه اى كه تقى پور از اس مس
ــود. آنها فقط در  ــتقلال كافى نب ــام كارت قرمز گرفتند. اين براى اس از پي
ــوق العاده نتيجه  ــت ذوب آهنى كه در بازى هاى آخرش ف ــورت شكس ص
گرفته بود قهرمان مى شدند. در آن طرف فولاد اما در پانزده دقيقه پايانى 

توفان به پا كرد.
ــه گل در  ــاوى بود فولاد س در حالى كه بازى با نتيجه يك، يك مس
ــابقه اى كه سرنوشت قهرمان ليگ  پانزده دقيقه آخر زد و بازى را برد. مس

برتر هشتمين دوره را رقم زد.
از آن مسابقه يك مصاحبه ويژه در ذهن فوتبالى ها باقى مانده جايى 
ــى در پايان مسابقات در گفت و گو با  كه اميرقلعه نويى در حالتى احساس

خبرنگاران خطاب به مجيد جلالى مى گويد:«جلالى خيلى مرده».

مديركل تعاون، كار و رفاه اجتماعى فارس 
اعلام كرد

ورزش كارگرى فارس عنوان اول 
كشور را كسب كرد

ــتان  ــر كل تعاون، كار و رفاه اجتماعى اس  مدي
ــال پياپى، ورزش  فارس اعلام كرد كه براى دومين س
ــب  ــورى را كس ــتان عنوان برتر كش كارگرى اين اس

كرده است.
ــت  ــنبه 17 ارديبهش ــهراب مختارى چهارش س
ــال  ــتان فارس س ــت ورزش كارگرى اس ــت: هيئ گف
ــكار رشته هاى مختلف و  ــته با اعزام 160 ورزش گذش
بخش هاى آقايان و بانوان در قالب 30 تيم، 11 مقام 

تيمى و 25 مقام انفرادى را كسب كرده است.
ــكار ملى   ــرد: اعزام 6 ورزش ــارى اضافه ك مخت
ــپانيا و  ــى كارگران اس ــابقات جهان ــرى به مس كارگ
ــتى فرنگى و  ــب دو مدال طلا و يك نقره در كش كس
ساحلى، برگزارى 4 دوره مربيگرى آقايان و بانوان در 
ــته هاى بدمينتون و واليبال، برگزارى بيش از 60  رش
رويداد استانى در انجمن هاى مختلف ورزش كارگرى 
ــم ورزش صبحگاهى در  ــزارى منظ ــن برگ و همچني
ــاده روى  ــراه همايش هاى پي ــتان به هم ــع اس صناي
ــى از اقدامات در  ــه كارگرى، بخش ــى جامع خانوادگ

حوزه ورزش كارگرى طى سال گذشته بوده است.
ــارس 19 مجموعه  ــه در ف ــاره به اينك ــا اش او ب
ــت، گام هاى برداشته شده  ورزشى كارگرى فعال اس
ــن حوزه را تاثيرگذار ارزيابى و اضافه كرد: براى  در اي
ــال مجموعه ورزشى كارگران  اولين بار بعد از 30 س
ــران  ــى كارگ ــه ورزش ــتوران مجموع ــر و رس وليعص
ــد و اتفاق هاى خوبى در حوزه  ــازى و تجهيز ش بازس

ورزش كارگرى استان فارس رقم خورد.
ــتان  ــاون، كار و رفاه اجتماعى اس ــركل تع مدي
ــر اعضاى  ــس و ديگ ــدل؛ رئي ــد جوان ــارس، از امي ف
ــاى  ــت ورزش كارگران فارس، كارفرمايان، روس هيئ
انجمن هاى كارگرى و همچنين روساى هيئت ورزش 
ــراد و مجموعه هاى  ــتان ها و ديگر اف كارگرى شهرس
تاثيرگذار در موفقيت جامعه كارگرى فارس در حوزه 

ورزش، قدردانى كرد.

سرپرست هيئت هندبال استان فارس:
 شيراز ميزبان مسابقات 

قهرمانى جوانان آسيا است 

ــتان فارس گفت:  ــت هيئت هندبال اس سرپرس
ــال 98 دو تيم شهيد شاملى كازرون در بخش  در س
ــب  آقايان و بانوان نايب قهرمان ليگ و موفق به كس
سهميه باشگاه هاى آسيا شدند و سعى داريم تيم هاى 
ــابقات پيش رو مقام  ــيم تا در مس ــته باش خوبى داش
ــيراز در  ــب كنيم. مريم طهرانى با بيان اينكه ش كس
ــابقات هندبال  ــان هفدهمين دوره مس ــاه ميزب تيرم
قهرمانى جوانان آسيا بود، اظهار داشت: به دليل شيوع 
ــال جارى  ــن ميزبانى در مهرماه س ــروس كرونا اي وي
ــه ريزى هاى ــعى داريم با برنام ــود و س انجام مى ش

 انجام شده ميزبانى خوبى داشته باشيم.
وى با اشاره به حضور دو ملى پوش از استان در 
ــركت در مسابقات قهرمانى  تيم ملى كشور جهت ش
جوانان آسيا، افزود: بازيكنان ملى پوش زيادى داشتيم 
كه سونيا عالى طبع از ملى پوشان برجسته ما است و 
در كلاس هاى آكادميك نيز شركت كرده است. نايب 
ــال  ــتان با بيان اينكه دوس ــس هيئت هندبال اس رئي
ــتان جزء دومين استان هاى ــته نيز هيئت اس گذش
ــن مقام را حفظ  ــال 98 اي ــور بوده و در س  برتر كش
ــابقات  ــور دو تيم در مس ــت: حض ــم، ابراز داش كردي
ــت و در  ــيا براى ما حائز اهميت اس ــگاه هاى آس باش
ــال جارى برنامه هاى پر بارترى خواهيم داشت تا  س
ــور ارتقاء دهيم. اگر  ــطح هيئت را در كش بتوانيم س
ــلاش تمامى  ــود حاصل ت ــب مى ش مقام برترى كس

هيئت هاى شهرستان ها است.
ــاى اين هيئت  ــريح فعاليت ه ــى به تش طهران
ــان كرد: ميزبان  ــت پرداخت و بي ــالى كه گذش در س
ــورى در رده  ــت كش ــه هفت و هش ــابقات منطق مس
ــتان در  ــالان و نوجوانان بوديم كه تيم هاى اس نونه
ــنى در بخش بانوان و آقايان صاحب  همه رده هاى س
ــتين هيئت برتر  ــدند. وى با بيان اينكه نخس مقام ش
استان در رده استعدادهاى برتر بوديم، اضافه كرد: در 
ــتعداد هاى برتر دختران رده سنى خردسال مقام  اس
ــران رده سنى خردسال  ــورى، در بخش پس دوم كش
ــاحلى و رده سنى  ــوم كشورى و در بخش س مقام س

خردسالان مقام برتر كشورى را كسب كرديم.
ــت هيئت هندبال استان گفت: هرساله  سرپرس
اواخر بهمن جشنواره هورا هندبال برگزار مى كرديم 
ــكار شركت مى كردند اما در  كه بيش از 200 ورزش
ــتيم  ــيوع ويروس كرونا نتوانس ــال 98 به دليل ش س
برگزار كنيم. طهرانى اظهار داشت: در سال آينده دو 
ــاملى كازرون و شيشه و بلور فيروزآباد  تيم شهيد ش
ــاملى  ــهيد ش در بخش بانوان و تيم نيروى زمينى ش
ــور  كازرون در بخش آقايان در ليگ برتر هندبال كش
ــى  ــزارى كلاس هاى آموزش ــور دارند. وى برگ حض
ــى، كارگاه ها، سمينار ها  داورى، مربيگرى، روانشناس
در شهرستان ها و برگزارى مسابقات در مناسبت هاى

ــال98  ــده در س  مختلف را از ديگر اقدامات انجام ش
عنوان كرد.

 سرپرست مديرعاملى پرسپوليس: 

هيچ پرونده اى در فيفا پرسپوليس را تهديد نمى كند

ــرايط اين باشگاه  ــپوليس در خصوص ش ــت مديرعاملى پرس سرپرس
صحبت كرد.

ــپوليس در  ــگاه پرس ــت مديرعاملى باش ــول پناه، سرپرس  مهدى رس
خصوص حواشى روزهاى اخير اين باشگاه و اختلافات داخلى اظهار داشت: 
در ابتدا بايداز امان االله به خاطر زحماتى كه در مدت حضور در پرسپوليس 
ــان اخلاق حرفه اى را رعايت نكرد و باشگاه هم با  ــكر كنم. ايش كشيد تش
ــغول  او برخورد كرد. در خصوص بحث قرارداد همكارى با كارگزار هم مش
ــى شرايط هستيم و به زودى در اين خصوص تصميم گرفته و آن را  بررس

اعلام خواهيم كرد.

وى در مورد بحث درگيرى و دعوا با مهرداد هاشمى هم گفت: چنين 
ــى از كجا درست مى شود. من با  چيزى صحت ندارد و نمى دانم اين حواش
ــمى مشغول بررسى شرايط و رسيدگى به مشكلات هستيم  رغبتى و هاش
و جلساتى داشتيم و همچنان ادامه دارد. تضارب آرا ميان اعضا وجود دارد 
ولى با همدلى در حال پيش بردن كار هستيم و اين مسائل صحت ندارد.

سرپرست مديرعاملى پرسپوليس در مورد مذاكره مجدد با كارگزارى 
ــده و اينكه چرا قرارداد قبلى  ــان فسخ ش كه به تازگى قرارداد همكارى ش
ــخ شد و چرا مجدداً در حال مذاكره هستند هم توضيح داد: ما قرارداد  فس
ــرارداد نه  ــم بخورد. در آن ق ــرايط بهترى رق ــخ كرديم تا ش ــى را فس قبل
ــخص بود و بعد از فسخ آن  ــت نه كف درآمدزايى مش تضمينى وجود داش
ــدى جلو بيايد و ما هم آن را  ــنهاد جدي قرارداد كارگزارى مى تواند با پيش

بررسى مى  كنيم و مشكلى در اين زمينه وجود ندارد.
ــاره به بدهى 7 ميلياردى پرسپوليس به ريحان فلم  رسول پناه با اش
ــت: آن دوره آقاى عرب بودند و من در جريان نيستم. آن موقع  اظهار داش
ــت و بايد پرداخت  ــارد پرداخت كرده و اين دين ماس ــركت 7 ميلي اين ش
ــن در خصوص بازيكنان اين  ــت مديرعاملى قرمزها همچني كنيم. سرپرس
ــپوليس  ــم از تمام بازيكنان پرس ــت: لازم مى دان ــراض آنها گف ــم و اعت تي
ــكر كنم، صبورى و مردانگى كردند و درك داشتند. هيچ اختلافى بين  تش
بازيكنان وجود ندارد و اين جزء موارد حاشيه اى است كه براى باشگاه به 

ــته باشيم به بازيكنان  وجود مى آورند. ما اولين دريافتى كه از كارگزار داش
پرداخت مى كنيم.

ــن نيز عنوان كرد: اين روزها جلسه اى داشتيم  ــار رس او در مورد بش
ــاه درباره اين موضوع  ــول پن ــم با او قرارداد ببنديم. مهدى رس و اميدواري
ــوند يا نه،  ــه آيا بازيكنان در صورت صحبت عليه مديريت جريمه مى ش ك
گفت: همچين بندهايى وجود دارد اما كميته انضباطى باشگاه بايد تصميم 
ــرخ ها راجع به حكم برانكو توضيح داد: همين  بگيرد. نفر اول مديريت س
ــما هستم گرند حكم برانكو از سوى فيفا اعلام شد  امروز كه در خدمت ش
ــه لايحه اى را تنظيم كنيم كه اعتراض خود  ــا 21 روز فرصت داريم ك و م
ــا را تهديد مى كنند كه  ــال كنيم. در اين روزها يك عده م ــه فيفا ارس را ب
ــپوليس را  ــته اما هيچ پرونده اى در فيفا پرس ــان برانكو تاريخش گذش زم
ــتوكس نيز گفت: براى شكايت  ــاره به پرونده اس تهديد نمى كند. وى با اش
ــتوكس مدير حقوقى ما اقدام مى كند. رسول پناه در پاسخ به سؤالى  از اس
ــت: نه  ــى پروين در هيئت مديره اظهار داش ــايعه حضور عل درخصوص ش
ــت. سرپرست مديرعاملى سرخ ها در مورد ادامه ليگ  همچين چيزى نيس
ــپوليس  ــتيم و اين به نفع پرس نيز عنوان كرد: ما موافق برگزارى ليگ هس

است و ما مطمئنيم پرسپوليس قهرمان مى شود.
او درباره پرداخت وام قرض الحسنه به باشگاه از سوى كارگزار گفت: 

ما اين ايراد را به قرارداد قبلى مى گرفتيم و بايد حل كنيم.

ياورى: مى توانيم ميزبان خوبى در جام ملت ها باشيم
ــران مى گويد  ــال اي ــوت فوتب يك پيشكس
ــيم اما به شرطى كه  مى توانيم ميزبان خوبى باش

ساختارها را در آن زمان درست كنيم.
ــه كانون  ــاره اطلاعي ــاورى درب ــود ي محم
ــال اظهار  ــابقات فوتب ــان مبنى بر لغو مس مربي
ــاى كانون در  ــه اى با جمع بندى اعض كرد: بياني
ــد و ديدگاه اعضا اين بود.  اين خصوص صادر ش
ــدادم ولى به هر حال اين ديدگاه از  من نظرى ن
ــت و حتى اگر مخالف آن  نظر من مورد تائيد اس

ــم باز هم مورد تائيد من است.  باش
ــان مديرعامل دارد و او  كانون مربي
ــا نظرات اعضا  ــات لازم را ب تصميم

مى گيرد و قابل احترام است.
او در رابطه با پيشنهاد ميزبانى 
ــيا از سوى ايران  جام ملت هاى آس
ــان اوضاع و  ــا آن زم ــت: اگر ت گف
احوال كشور تغيير نكند و به همين 

ــكل ادامه پيدا كند، نمى توانيم ميزبانى كنيم.  ش

ــيل بالايى دارد و  فوتبال ايران پتانس
ــطح بالاى فوتبال آسيا  هميشه در س
بوده است. ما بازيكنان زيادى در اروپا 
ــطح بالايى از  ــه در س داريم و هميش
ــم. مى توانيم  ــال اين قاره بوده اي فوتب
ــرطى  ــيم اما به ش ميزبان خوبى باش
ــاختارها را در آن زمان درست  كه س

كنيم.
ــرد: بايد  ــوت فوتبال اضافه ك ــن پيشكس اي

ــگاه و ساختار  ــئله حضور خانوم ها در ورزش مس
ــود. AFC يك دستور  ادارى فوتبال مان حل ش
ــل داريم و اين  ــتور عم ــل و ما هم يك دس عم
نمى شود؛ چرا كه بايد دستورعمل ها يكى باشد و 
همه چيز به حل كردن مشكلات جامعه مان ربط 
ــكلات ساختارى در همه كشورها  دارد. البته مش
ــرايط مساوى نسبت به ديگر  وجود دارد و در ش
ــتيم اما به هر حال بايد اين مسائل  كشورها هس

را حل كنيم.

سياوش يزدانى مدافع استقلال:

نبود فردوسى پور در فوتبال حس مى شود 
مدافع استقلال با انتشار پستى ياد عال فردوسى 
ــت. برنامه نود  ــور مجرى برنامه نود را زنده نگه داش پ
بيش از يك سال است كه پخش نمى شود اما در اين 
ــيارى از اهالى فوتبال به شكل هاى مختلف  مدت بس
ــى پور را زنده نگه داشته اند.سياوش  ياد عادل فردوس
ــى  ــار عكس دو نفره با فردوس ــى ديروز با انتش يزدان
ــت: « اين روزها زندگى دلگرمى مى خواهد،  پور نوش
ــان وجود دارد. عادل  ــرگرمى به وفور اطرافم وگرنه س
فردوسى پور عزيز هم يكى از دلگرمى هاى ما فوتبالى ها

 بود كه مدتيست وجودش را احساس نمى كنيم، هرجا 
ــتيم و فراموش نمى كنيم كه  ــى به يادت هس كه باش
بدون وجودت چقدر جامعه فوتبالى ما هر روزش بدتر 
از قبل مى شود، ولى ما  همچنان منتظريم.» سياوش 
ــتقلال قرارداد امضا كرد  يزدانى در ابتداى فصل با اس
ــت  اما هفته هاى زيادى را به دليل مصدوميت از دس
ــت  ــيدن به مرز آمادگى اميدوار اس داد، او حالا با رس
ــال هاى ــد در ادامه فصل بتواند نمايش خوب س بتوان

 گذشته خود را تكرار كند.

پرسپوليس از استوكس به فيفا شكايت مى كند
ــگاه پرسپوليس   مدير حقوقى باش
ــگاه از مهاجم  ــكايت اين باش خبر از ش
ــا داد.آنتونى  ــه فيف ــود ب ــدى خ ايرلن
ــل  فص ــدى  ايرلن ــم  مهاج ــتوكس  اس
ــل و  ــره نق ــور در پنج ــته تراكت گذش
ــتانى با قراردادى 6 ماهه  انتقالات زمس
ــت اما او سرانجام  به پرسپوليس پيوس
ــازى و مجموع  ــه ب پس از حضور در س

65 دقيقه، بدون اجازه به انگليس رفت و از حضور در 
تمرينات تيمش سر باز زد.

ــد تا يحيى  ــن موضوع موجب ش همي
گل محمدى خط قرمز روى نام اين بازيكن 
ــگاه قرار دهد. ــد و او را در اختيار باش بكش

ــگاه  ــت حدود 3 ماه باش حالا پس از گذش
ــن بازيكن  ــد دارد عليه اي ــپوليس قص پرس
ــق اعلام مهدى  ــكايت كند. طب در فيفا ش
خواجوند معاون حقوقى باشگاه پرسپوليس، 
ــكايت از  ــگاه مقدمات حقوقى ش ــن باش اي
ــرده و به زودى به  ــم ايرلندى خود را تكميل ك مهاج

فيفا ارسال خواهد كرد.

فوق العاده بااستعداد بودند.


